

鳄鱼总动员-单人
Crocodile Story-Single
(四合一) (Four in one)

1.游戏玩法: 1. Gameplay

1. 游戏为娱乐，益智类，达到分数退礼品或彩票。
2. 游戏为四合一，有四种类型地图可供玩家选择。
3. 五个口出鳄鱼，敲击对应的鳄鱼得相应的分数。
4. BOSS 关卡为随机关卡，属奖励隐藏关卡。
5. 退扭蛋方式可选为固定币数或设置分数退。
 1. The game is for entertainment and puzzles, gifts or lottery tickets will be refunded after reaching the score.
 2. The game is four-in-one, and there are four types of maps for players to choose from.
 3. Five crocodile mouths, tap the corresponding crocodile to get the corresponding score.
 4. The BOSS level is a random level, which is a hidden reward level.
 5. The way of refunding capsules can be fixed number of coins or set points to refund.

2.设置: Set up

1. 在正常游戏下按“设置（确定）”键进入主菜单；
2. （确定）”键进入该项目或退出该项目；
3. “右”键选择和调整项目。
1. Press the "Set (OK)" button to enter the main menu under normal games;
2. (OK)" key to enter the project or exit the project;
3. "Right" key to select and adjust items.

退扭蛋设置: Quit Gacha Settings

名称 name	参数 parameter	备注 Remarks
游戏模式 Game mode	彩票/扭蛋模式 Lottery/Gacha Mode	扭蛋 Gacha
几币一玩 Play for a few coins	0-10	1
游戏时间 game time	30-180	10
演示音乐 Demo music	开/关 switch	turn off
扭蛋比率	0-50	0

Gacha ratio		
是否累积 Whether to accumulate	开/关 switch	关 turn off
币=扭蛋 Coin = Gacha	0-14	0
游戏难度 Game difficulty	0-2	1

注解: annotation

1. 游戏模式: 选择游戏退礼品的方式和游戏玩法的选择。**切换游戏账目必须清零一次。**
2. 几币一玩: 退票和扭蛋模式几个币玩一次。0 为免费玩, 不退礼品。
3. 游戏时间: 退票/退扭蛋游戏时间设置。
4. 演示音乐: 开关待机时的音乐。
5. 扭蛋比率: 游戏达到多少分退一个扭蛋, 每局最多只退一个。
6. 是否累积: 扭蛋模式使用, 开启时未达到退扭蛋分数, 分数会累计到下一局游戏, 超过两倍以上则按比率退扭蛋, 无上限。
7. 币=扭蛋: 0 为关闭, 1 为消费一个币退一个扭蛋, 2 为消费两个币退一个扭蛋, 依此类推, 此为特殊设置, 开启时只按此项设置退扭蛋;
8. 游戏难度: 设置鳄鱼的数量和速度;
 1. Game mode: Choose the way to return the gift and the choice of game play. Switching game accounts must be cleared once.
 2. Play with a few coins: Refund and gashapon mode play with a few coins at a time. 0 is free to play, no gifts will be refunded.
 3. Game time: The game time setting for refund/refund of capsules.
 4. Demonstration music: Switch the music in standby mode.
 5. Gacha ratio: How many points the game has reached to refund a gashapon, at most only one refund in each round.
 6. Whether to accumulate: Use the gashapon mode, if you do not reach the gashapon score when it is turned on, the score will be accumulated to the next
 In a game, if more than twice, the Gacha will be refunded according to the rate, and there is no upper limit.
 7. Coins=Gacha: 0 means off, 1 means spending one coin to return a capsule, 2 means spending two coins to return a capsule, and so on, this is a special setting, only press this setting when turning on egg;
 8. Game difficulty: set the number and speed of crocodiles;

退彩票设置: Lottery refund settings

名称 Name	参数 Parameter	备注 Remarks
游戏模式 Game	彩票/扭蛋模式 Lottery/Gacha	彩票 Lottery

mode	Mode	
几币一玩 Play for a few coins	0-10	1
游戏时间 game time	10-120	50
演示音乐 Demo music	开/关 switch on/off	60
彩票比率 Lottery ratio	10-1000	0
游戏难度 Game difficulty	0/1/2	关 turn off
安慰奖 Consolation prize	0-10	关 turn off

注解:

1. 游戏模式: 选择游戏退礼品的方式和游戏玩法的选择。**切换游戏账目必须清零一次。**
2. 几币一玩: 退票和扭蛋模式几个币玩一次。0 为免费玩, 不退礼品。
3. 游戏时间: 退票/退扭蛋游戏时间设置。
4. 演示音乐: 开关待机时的音乐。
5. 彩票比率: 设置多少分退一张彩票, 退彩票张数无上限
6. 游戏难度: 设置鳄鱼的数量和速度
7. 安慰奖 : 游戏分数达不到设置分数时, 按此项退安慰彩票

1. Game mode: Choose the way to return the gift and the choice of game play. Switch game accounts must be cleared once.
2. Play with a few coins: Refund and gashapon mode play with a few coins at a time. 0 is free to play, no gifts will be refunded.
3. Game time: The game time setting for refund/refund of capsules.
4. Demonstration music: Switch the music in standby mode.
5. Lottery ticket ratio: Set how many points to refund a lottery ticket, there is no upper limit for the number of refunded lottery tickets
6. Game difficulty: Set the number and speed of crocodiles
7. Consolation Prize: When the game score does not reach the set score, press this item to refund the consolation lottery

3.查帐 Audit

- 1.在正常游戏时按“设置（确定）”按键进入主菜单。
 - 2.选择“账目”进入查账状态。
 - 3.每次游戏模式切换最好清零一次, 永久账目无法清零。
- . In normal game, press the "Settings (OK)" button to enter the main menu.
2. Select "Accounts" to enter the audit status.
 3. It is best to clear once every game mode switch, permanent accounts cannot be

cleared

注意：如果选择了“清除”选项，那么游戏就清除当前游戏模式账目
If the "Clear" option is selected, the game will clear the current game mode account

4.报错 4. Report an error

1.退票：检查出票口是否异物堵住，机箱内是否有彩票。以上都正常可按修复按钮修复退票。

2.退扭蛋：检查出扭蛋口是否异物堵住，机箱内是否有扭蛋。以上都正常可按修复按钮修复退扭蛋。

3.退珠：检查出珠口是否异物堵住，机箱内是否有珠子。以上都正常可按修复按钮修复退珠。游戏中中奖退珠报错 6 秒后会自动修复，中奖分数加到投币数上。投钱币兑珠报错不会自动修复。

注：以上三项要设置修复开关（开）才可用，修复开关（关）的情况下要重开机才会自动修复

4.连接错误：检测枪的线材是否连接正确，控制板灯是否有闪，红外屏有没有坏。

5.摇晃报错：摇晃机台报错，摇动一下语言报错一次，连续摇晃则锁屏报错，报错期间屏幕操作无效，10 秒后自动修复。

1. Refund: Check whether the ticket outlet is blocked by foreign objects and whether there is a lottery ticket in the case. All the above are normal and you can press the repair button to repair the refund.

2. Retire the capsule: Check whether the capsule is blocked by foreign objects and whether there is a capsule in the case. All of the above are normal and you can press the repair button to repair the gacha.

3. Return beads: check whether the bead outlet is blocked by foreign matter and whether there are beads in the case. All of the above are normal. Press the repair button to repair the beads. In the game, the winning and returning bead will be automatically repaired 6 seconds after the error is reported, and the winning score will be added to the number of coins. Errors in coin-to-bead investment will not be automatically repaired.

Note: The above three items can only be used when the repair switch (on) is set, and the repair switch (off) will be automatically repaired after restarting the computer.

4. Connection error: Check whether the wire of the gun is connected correctly, whether the control panel light is flashing, and whether the infrared screen is broken.

5. Shaking error report: Shaking the machine to report an error, shaking it once to report an error once in the language, continuous shaking will report an error on the lock screen, the screen operation is invalid during the error, and it will be automatically repaired after 10 seconds

5.配线 Wiring

参数：parameter

图像板名称：TR2-1-34PN Image board name: TR2-1-34PN

尺寸：一、13.3cmX12.2cm 二、版面最高焊件 1.5cm 三、螺丝孔直径 0.4cm

接口：①34P 牛角座 ②VGA 视频接口 ③电源接口（电源接 12V 5A）

Size: 1. 13.3cmX12.2cm 2. The highest weldment on the layout is 1.5cm 3. The screw hole diameter is 0.4cm

Interface: ①34P horn socket ②VGA video interface ③Power interface (power supply connected to 12V 5A)

选游戏 Choose a game	游戏中 in the game	设置 Set up	脚位 Foot position	脚位 Foot position	脚位功能 Foot function
地线 Ground wire			1	2	地线
地线 Ground wire			3	4	地线
地线 Ground wire			5	6	地线
5V			7	8	5V
12V			9	10	12V
12V			11	12	12V
12V			13	14	12V
摇摆机马达 驱动 Swing machine motor drive			15	16	
			17	18	
声音+ Voice+			19	20	声音- Voice-
		进设置 Enter settings	21	22	
			23	24	
1PC+			25	26	
游戏开始 Games start	出怪口 Strange mouth 1	设置确定 Set OK	27	28	
游戏地图 Game map 1	出怪口 2		29	30	
Game map 2	出怪口 3		31	32	
游戏地图 3 Game map	出怪口 4	设置左 Set OK	33	34	
游戏地图 Game map 4	出怪口 5	设置右 Set OK	35	36	
报错修复 Error repair			37	38	

Error repair					
			39	40	
			41	42	
			43	44	
退奖励 SSR Refund			45	46	按键灯 Button light 5
退奖励信号 Refund signal			47	48	
地 Ground			49	50	地 Ground